## SDHXCS Enrichment Classes (才艺课)

Subject (科目): Please select one of the categories	Language Art						
Course Name (课程名称):	English Writing Workshop (英文写作)						
	Alexis Reed	Phone	(760) 650-6458				
Teacher Name (教师姓名)		email	a3reed@ucsd.edu				
Teacher's background	Ms. Alexis holds a bachelor's degree from the University of California,						
and brief	San Diego and a master's degree from the University of London, School						
		African Studies. Furthermore, she is a PhD student at the					
(教师及其简介):	University of California, San Diego. She has taught English in Japan for 4						
	years at the elementary and junior high school levels.						
	亚历克西斯女士拥有加州大学圣地亚哥分校的学士学位和伦敦大学亚非学院的						
	硕士学位。此外,她还是加州大学圣地亚哥分校的博士生。她曾在日本教授小学						
	和初中英语四年。						
Course brief and	In this fun and supportive class, students will create their own stories,						
Description	poems, and characters while learning the basics of creative writing.						
(44. 禁吐 (47.	Through games, prompts, and peer sharing, students build confidence,						
(课程简述):	develop writing skills, and explore genres like fantasy, mystery, and						
	adventure. This course is tailored for students in the 3rd, 4th, 5th, and 6th grades and complements California state standards for language arts.						
	grades and complements camorina state standards for language arts.						
	在这个充满乐趣和支持性的课程中,学生将学习创意写作的基础知识,并创作自						
	己的故事、诗歌和人物。通过游戏、提示和同伴分享,学生将建立自信,提升写						
	作技能,并探索奇幻、悬疑和冒险等题材。本课程专为3、4、5和6年级学生量						
	身定制,是对加州语言艺术标准的补充。						
Course Objectives	Students will receive feedback on three assignments throughout the						
(课程目标):	semester. Two of the assignments will be individual feedback, while the						
	third will be collaborative feedback from their peers. At the end of the term, students will be able to produce a short story or poem of their genre						
	choice.						
	学生将在整个学期收到三项作业的反馈。其中两项作业将以个人反馈的形式进						
	行,第三项作业将以同学合作反馈的形式进行。学期末,学生将能够创作一篇自						
<b>D</b> • • • • • • • • • • • • • • • • • • •	己选择的体裁的短篇小说 	己选择的体裁的短篇小说或诗歌。					
Pre-requisite/Student	O Larry 2 1 6th Car 1						
Ages (先决要求/学生年龄要求):	o + yis, 3ru - 0 Grade	8+ yrs, 3rd – 6 <sup>th</sup> Grade					
Student Evaluation /	Students will receive individual feedback and group feedback on a						
Presentation	presentation they will give.						
(评分方法 (演出、比赛、展							
示等)):	学生将收到有关他们所做演示的个人反馈和小组反馈。						

Maximum Number of Students to be Enrolled (最多招生人数 限制):	Min: 5 Max: 15				
Course Fee (报名费 / 学 费):	Registration & material fee	\$430 /Year	Course Time &	Sundays 11:30 Am – 12:20 Pm	
次):	шаценан нее	5430 / Year	Location	Building H	